
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 75
Forslag til lov om ændring af emballageafgiftsloven, tobaksafgiftsloven, lov om forskellige

forbrugsafgifter, lov om midlertidig nedsættelse af straffen for overtrædelse af skatte- og

afgiftslovgivningen vedrørende midler på udenlandske konti m.v. og opkrævningsloven.

(Forhøjelse af afgiften på bæreposer, engangsservice og tobak).

Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 29

Vil ministeren redegøre for, hvor stort et provenu fra skatter og afgifter staten havde fået,

hvis der var blevet betalt dansk afgift af de 940 millioner grænsehandlede cigaretter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Kjer Hansen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Kjer.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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